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Ministrul Transporturilor: Dam ordonanta care va schimba total partea de achizitii,

sa nu mai fim blocati de contestatii

Ministrul Transporturilor, Razvan Cuc, a declarat joi, la Arad, ca saptamâna viitoare va introduce în

Guvern o ordonanta de urgenta care va schimba total regulile privind achizitiile, pentru ca o serie de

proiecte au fost întârziate de "smecheri care fac contestatii doar de dragul de a bloca proiectele", în ultimii

doi ani fiind vorba de întârzieri de 311 luni la proiectele lansate de PSD.

Prezent într-o conferinta de presa la PSD Arad, ministrul Razvan Cuc s-a referit la întârzierile înregistrate la unele

proiecte de infrastructura din cauza contestatiilor facute la licitatii, el adaugând ca vor fi schimbate regulile din

domeniu.

"Saptamâna viitoare voi intra cu ordonanta de urgenta în Guvern, care va modifica total partea de achizitii, sa

putem semna contractele de proiectare si executie, sa nu mai asteptam dupa contestatie. Am facut o socoteala în

cursul zilei de ieri cu domnul Neaga, pentru toate proiectele pe care guvernarea PSD le-a lansat începând cu 2017,

în cuantum de peste sapte miliarde de euro, am avut, daca adunam toate contestatiile si termenele care au trecut

pâna am semnat proiectul, am adunat 311 luni. Deci este halucinant. Avem pe lânga oameni neseriosi, care nu se

tin de treaba, vorbesc de anumite firme de constructii, este halucinant cât blocheaza niste smecheri care fac

contestatii doar de dragul de a bloca proiectele", a spus Cuc.

Ministrul Transporturilor a subliniat ca în mandatul sau nu vor mai fi tolerate nici situatii în care "niste smecheri

cu mapa si cu trei laptop-uri, fara sa vina cu utilaje si forta de munca, subcontracteaza la firmele din România si nu

platesc firmele din România", adaugând ca în astfel de cazuri vor fi reziliate contractele, iar lucrarile vor fi

continuate în regie proprie.

Totodata, ministrul a atras atentia ca sunt proiecte întârziate si din cauza unor proceduri birocratice.

"Tot timpul avem probleme legate de avize si relocari. Eu m-as fi asteptat ca toate entitatile statului sa fie mult mai

receptive si sa se aplece mult mai mult pe emiterea unor avize când e vorba de relocari de utilitati", a mai spus

Razvan Cuc.
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